
 
 

1

 Protokół nr 83/2012 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 22 listopada 2012 r. 
 
Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Zarządu - Ewa Dembek /lista obecności stanowi 
załącznik nr 1/. Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 
Stanowi on załącznik nr 2. 
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołów nr 80/2012, 
81/2012, 82/2012. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął protokoły. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. 
Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie przystąpienia do prac  przygotowawczych związanych z inwestycją 
„Przebudowa drogi powiatowej Nr 1321N Kurzętnik – Nielbark”. 
/na posiedzenie wszedł pan Ryszard Kłosowski – dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych z/s w 
Kurzętniku/ 
 
Pan Kłosowski poinformował, że w związku z rozmowami przeprowadzonymi z wójtami 
gmin dotyczącymi realizacji inwestycji drogowych, pan Dereszewski Wójt Gminy Kurzętnik 
zadeklarował wkład finansowy w wysokości ok. 200 000 zł na przebudowę drogi powiatowej 
Nr 1321N Kurzętnik – Nielbark. Dodał, że najprawdopodobniej jeszcze w tym roku lub na 
początku 2013r. zostanie ogłoszony  konkurs na remont dróg w ramach Narodowego 
Programu Przebudowy Dróg Lokalnych. Wyjaśnił, że dokładny termin składania wniosków 
nie został jeszcze określony. Ponadto pan Kłosowski szczegółowo omówił zakres robót 
remontowych drogi Kurzętnik – Nielbark. Poinformował, że z wstępnego kosztorysu wynika 
iż koszt realizacji zadania wyniósłby ok. 400 000 zł. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. 
Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 
Trzecim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie ustalenia wysokości opłat za usuwanie pojazdów z dróg i ich przechowywanie. 
 
Pan Kłosowski poinformował, że zwiększone zostały stawki opłat za usuwanie pojazdów z 
dróg i ich przechowywanie zgodnie z Obwieszczeniem Ministra Finansów z dnia 
07.08.2012r. dotyczącym obowiązujących w 2013r. maksymalnych stawek opłat za usunięcie 
pojazdu z drogi i jego przechowywanie na parkingu strzeżonym. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. 
Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 
Czwartym punktem porządku było zapoznanie się z pismem z PKP Olsztyn dotyczącym 
przedstawienia koncepcji przejścia pod torami w miejscowości Jamielnik. 
 
Pan Kłosowski poinformował, że otrzymał odpowiedź z PKP Olsztyn dotyczącą 
przedstawienia koncepcji przejścia pod torami w miejscowości Jamielnik. Z pisma wynika, że 
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przedmiotowa inwestycja nie służy celom PKP PLK S.A., jednak mając na uwadze 
zachowanie bezpieczeństwa dla pieszych odniesiono się pozytywnie do wniosku i 
przedstawiono warunki realizacji przedsięwzięcia. Pan Kłosowski wyjaśnił, że PKP 
proponuje, żeby inwestycja w całości została zrealizowana na koszt powiatu. Poinformował, 
że powiat musiałby pokryć koszty m.in. budowy tunelu, przebudowy infrastruktury kolejowej 
w zakresie elektroenergetyki, sterowania ruchem kolejowym, telekomunikacji oraz 
nawierzchni torowej. W związku z powyższym pan Kłosowski stwierdził, że należałoby na 
tym odcinku dokonać pomiaru ruchu drogowego tzn. dokonać obliczeń ilu pieszych 
przechodzi pod wiaduktem.  Dodał, że gdyby było duże natężenie ruchu można by zastanowić 
się nad wykonaniem chodnika dla pieszych pod wiaduktem lub zastosować ruch wahadłowy 
na tym odcinku. 
Pani Trzaskalska zapytała pana Kłosowskiego jaka jest wypadkowość na tym odcinku. 
Pan Kłosowski odpowiedział, że do chwili obecnej nie było tam żadnego wypadku. 
Pani Starosta stwierdziła, że należy odpowiedź PKP przesłać do wiadomości Gminie Nowe 
Miasto Lubawskie. 
 
Pismo z PKP Olsztyn stanowi załącznik nr 3. 
 
Ponadto Członkowie Zarządu zapoznali się z pismem pana Kazimierza Konicza – wójta 
gminy Grodziczno (stanowiącym załącznik nr 4) w sprawie partycypowania w kosztach 
remontu drogi powiatowej Świniarc – Zwiniarz. Z pisma wynika, że gmina Grodziczno o 
wysokości środków finansowych poinformuje oddzielnym pismem, po uzgodnieniu w/w 
kwestii z Radą Gminy Grodziczno. 
 
/pan R. Kłosowski opuścił posiedzenie Zarządu/ 
 
Piątym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyboru 
podmiotu przewożącego zwłoki osób zmarłych lub zabitych w miejscach publicznych na 
terytorium Powiatu Nowomiejskiego do prosektorium przy NZOZ – Szpital Powiatowy 
w Nowym Mieście Lubawskim. 
/na posiedzenie wszedł pan Andrzej Korecki – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i 
Promocji/ 
 
Pan Korecki poinformował, że wpłynęła tylko jedna oferta tj. firmy „Oremus” z Nowego 
Miasta Lubawskiego. Dodał, że firma zaproponowała cenę za 1 km przewozu zwłok z miejsca 
zdarzenia do prosektorium w wysokości 2,70 zł brutto. Ponadto poinformował, że termin 
świadczenia usług może być ustalony na trzy lata.  
 
Oferta firmy „Oremus” stanowi załącznik nr 5. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński. 
 
Szóstym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
przyznania pomocy zdrowotnej dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach i palcówkach 
prowadzonych przez Powiat Nowomiejski. 
 
Pan Korecki poinformował, że wpłynęły 23 wnioski. Komisja Zdrowotna rozpatrzyła 
wszystkie pozytywnie. 
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Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński. 
 
Siódmym punktem porządku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
zmiany siedziby Zespołu Szkół Zawodowych w Nowym Mieście Lubawskim i szkół 
wchodzących w jego skład. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. 
Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 
Ósmym punktem porządku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
wyłączenia i zamiaru likwidacji Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Zespole Szkół im. 
C.K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim. 
 
Pan Wicestarosta przytoczył § 2 uchwały, który mówi iż: „Mienie likwidowanej Zasadniczej 
Szkoły Zawodowej w Zespole Szkół im. C.K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim 
zamierza się pozostawić w zarządzie Zespołu Szkół im. C.K. Norwida w Nowym Mieście 
Lubawskim”.  Zapytał, czy w związku z powyższym zapisem nie będzie sprzeczności z 
projektami realizowanymi w szkole. 
/na posiedzenie weszła pani Alina Banaszewska – inspektor w Wydziale Architektury, 
Budownictwa i Gospodarki Mieniem/ 
Pani Banaszewska wyjaśniła, że Edukacyjne Centrum było utworzone dla uczniów szkół 
zawodowych, natomiast Laboratorium Informatyczne było utworzone dla uczniów 
Technikum Informatycznego. Wyjaśniła, że wyposażenie które zostało zakupione w ramach  
projektu dotyczącego Edukacyjnego Centrum nie może zostać przeniesione do szkoły w 
Kurzętniku. Natomiast jeżeli chodzi o Laboratorium Informatyczne, to jeśli Urząd 
Marszałkowski wyrazi zgodę, będzie można przenieść wyposażenie zakupione w ramach 
projektu. Ponadto dodała, że w Edukacyjnym Centrum są organizowane szkolenia dla 
bezrobotnych, jak również są tam realizowane projekty dotyczące podnoszenia kwalifikacji 
zawodowych dla uczniów szkół zawodowych w ramach Europejskiego Funduszu 
Społecznego. W związku z powyższym mimo przeniesienia uczniów do szkoły w Kurzętniku 
będzie spełniony warunek dotyczący przeznaczenia Edukacyjnego Centrum. 
 
/pani A.Banaszewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Pan Wicestarosta zawnioskował, żeby na listopadowej Sesji Rady Powiatu została 
rozpatrzona uchwała dotycząca zamiaru likwidacji Zespołu Szkół Rolniczych w 
Czachówkach. 
Pani Starosta poinformowała, że przygotowane zostało pismo do pana Tomaszewskiego 
Wójta Gminy Biskupiec w sprawie zajęcia stanowiska w kwestii przeniesienia uczniów do 
szkoły w Bielicach. Dodała, że musimy poczekać na odpowiedź wójta w tej sprawie, zanim 
przyjmiemy uchwałę dotyczącą zamiaru likwidacji powyższej szkoły.  
Pan Wicestarosta stwierdził, że mimo wszystko należałoby jak najszybciej poddać pod 
głosowanie powyższą uchwałę, ponieważ procedury związane z zamiarem likwidacji szkoły 
są długotrwałe.  
Członkowie Zarządu przychylili się do propozycji Wicestarosty. 
Ponadto pan Korecki przedstawił orientacyjną ilość uczniów w poszczególnych oddziałach 
(na podstawie obecnego naboru do szkół), które miałyby być przeniesione do Zespołu Szkół 
Zawodowych w Kurzętniku (łącznie 530 uczniów z Zespołu Szkół Zawodowych 
mieszczącego się przy ul. Grunwaldzkiej oraz z Zasadniczej Szkoły Zawodowej wchodzącej 
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w skład Zespołu Szkół im. C.K. Norwida, 83 uczniów z Technikum Informatycznego  oraz z  
Zespołu Szkół Rolniczych w Czachówkach: łącznie 71 uczniów z Zasadniczej Szkoły 
Zawodowej i Technikum Agrobiznesu). 
Wicestarosta stwierdził, że jest to za mała liczba uczniów żeby osiągnąć wskaźniki określone 
w projekcie. 
Pani Starosta wyjaśniła, że z wiedzy jaką posiada wynika iż istnieje możliwość 
indywidualnego rozpatrzenia wskaźników dotyczących ilości uczniów. Ponadto dodała, że 
zapewni się transport uczniom, którzy będą chcieli kontynuować naukę w szkole w 
Kurzętniku. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. 
Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 
Ponadto Członkowie Zarządu zapoznali się ze sprawozdaniem z wysokości średnich 
wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach 
prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego, które stanowi złącznik nr 6. 
 
Dziewiątym punktem porządku było zapoznanie się z pismem dotyczącym przyjęcia 
osoby do Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie.  
 
Informacja z Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie stanowi załącznik nr 7. 
 
/pan A.Korecki opuścił posiedzenie Zarządu/ 
 
Dziesiątym punktem porządku było rozpatrzenie wniosku Banku Spółdzielczego w 
Brodnicy w sprawie wyrażenia zgody na zawieszenie tablicy informacyjnej. 
/na posiedzenie wszedł pan Andrzej Samsel – naczelnik Wydziału Architektury, Budownictwa i 
Gospodarki Mieniem/ 
 
Pan Samsel poinformował, że wpłynął wniosek Banku Spółdzielczego w Brodnicy w sprawie 
wyrażenia zgody na zawieszenie tablicy informacyjnej na poręczy schodów przy wejściu do 
budynku Starostwa Powiatowego przy ul. Grunwaldzkiej 3. Dodał, że tablica jest w kształcie 
strzałki i posiada wymiary: 150 cm długości i 50 cm szerokości. 
 
Członkowie Zarządu rozpatrzyli wniosek pozytywnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, 
K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 
Wniosek Banku Spółdzielczego w Brodnicy stanowi załącznik nr 8. 
 
/pan A. Samsel opuścił posiedzenie Zarządu/ 
 
Jedenastym punktem porządku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Nowym Mieście 
Lubawskim na 2013 rok. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. 
Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
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Dwunastym punktem porządku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie zmiany Statutu Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 
Nowym Mieście Lubawskim. 
 
Pani Sekretarz poinformowała, że zmiana statutu wiąże się ze zmianą ustawy o działalności 
leczniczej, która nakłada dostosowanie do ustawy zapisów § 18 statutu określającego zadania 
Rady Społecznej. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. 
Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 
Ponadto pani Starosta poinformowała, że SPZOZ otrzymał odpowiedź z Ministerstwa 
Zdrowia (stanowiącą załącznik nr 9) w sprawie interpretacji zapisów art. 197 ust. 2 ustawy z 
dnia 15 kwietnia 2011r. o działalności leczniczej oraz możliwości uwzględnienia przy 
ustalaniu dotacji kredytu tzw. „rolowanego”. Z treści pisma wynika, że Departament 
Organizacji Ochrony Zdrowia biorąc pod uwagę, iż drugi kredyt zaciągnięty przez SPZOZ 
został wykorzystany na spłatę kredytu i został wpisany w program restrukturyzacyjny 
sporządzony na potrzeby ustawy o pomocy publicznej i restrukturyzacji publicznych 
zakładów opieki zdrowotnej, nie widzi przeszkód do ubiegania się o dotację z wyżej 
wskazanego tytułu. Niemniej jednak warunkiem uzyskania dotacji musi być 
udokumentowane wydatkowanie pierwotnego kredytu. 
 
Trzynastym punktem porządku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie zmian w WPF. 
 
Pani Skarbnik omówiła zmiany w WPF. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. 
Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 
Czternastym punktem porządku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie zmian w budżecie. 
 
Pani Skarbnik omówiła zmiany w budżecie powiatu na rok 2012. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. 
Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne.  
 
Członkowie Zarządu w punkcie sprawy różne nie poruszyli żadnego tematu.  
 
 
Protokół sporządziła 
                                                                             Przewodnicząca 
 
Ewelina Kubacka                                                  Ewa Dembek 
 


